
 

 

 

 

Inhoud 

 

� Voorzitter Edo Staudt blikt vooruit op de 

activiteiten in 2015. 

� Fractievoorzitter Benny Muskee kijkt 

terug op een bewogen start van de 

nieuwe raadsperiode en geeft aan wat in 

2015 de prioriteiten van de fractie zijn. 

� De nieuwjaarswensen van wethouder 

Emko Dolfing. 

� Roelie Goettsch over het belang van de 

Provinciale Staten – verkiezingen (ook) 

voor de inwoners van Midden-Drenthe. 

� Bijeenkomst voor ouderen in Wijster. 

� Valentijn actie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beste Partijgenoten, 

Allereerst wens ik u een inspirerend, sociaal en 

bovenal gezond 2015 toe!  

Plannen voor de komende jaren heeft de PvdA 

Midden-Drenthe volop.  

Voor het jaar 2015 richten we onze activiteiten in 

het bijzonder op de versterking en activering van 

onze vereniging, namelijk 

o Versterking van de ledenbinding en -werving 

o Versterking van de gezamenlijke 

verantwoordelijkheid van bestuur en fractie 

om nog meer duidelijk te maken waar de 

PvdA Midden-Drenthe voor staat  

o Het agenderen van actuele maatschappelijke 

onderwerpen  

o Actieve communicatie naar en via lokale / 

regionale / sociale media. 

 

Activiteiten 2015: 

1. Nieuwsbrief: Bij deze de eerste nieuwsbrief 

PvdA Midden-Drenthe van 2015. Deze 

nieuwsbrief zal dit jaar geregeld doch 

onregelmatig verschijnen en u per mail of per 

post informeren over actuele zaken in onze 

afdeling . 

2. Themabijeenkomst Zorg: Deze 

themabijeenkomst is de eerste in een serie 

van drie: zorg, jeugdzorg en participatie. Voor 

dit eerste themabijeenkomst ‘ZORG’ is een 

werkgroep uit  bestuur en fractie 

samengesteld. Deze bereidt de 

themabijeenkomst ‘ZORG’ voor en is gepland 

in het voorjaar 2015. 

3. Ombudsteam:  PvdA Midden-Drenthe is 

voornemens tot het instellen van een 

ombudsteam. Vier leden (Joop Kramer, Dirk 

Jasper Keegstra, Albert Bijsterveld, Joop 

Blanken) vormen deze initiatiefgroep  en 

oriënteren zich op dit moment over de kansen 

en haalbaarheid. 

 

Bestuur en raadsfractie  

wensen jullie een 
Voorzitter Edo Staudt 

over de 

afdelingsactiviteiten in 

2015 

 

PvdA Midden-Drenthe 

Secr. Bruntingerweg 17, 9418PN Wijster 

Tel. 0593-562547 

Email: bareld.de.vries@planet .nl 

 

PvdA Raadsfractie 

Secr. Rieja Raven 

Stengelinstraat 7, 9414 AT Hooghalen 

Tel. O6-13909485 

Email: r.raven@middendrenthe.nl 

 

Website: www.middendrenthe.pvda.nl  



4. Samenwerking bestuur-fractie: bestuur en 

fractie plannen 3 á 4 keer per jaar 

bijeenkomsten met als doel o.a.: ontwikkelen 

nieuwe initiatieven, lopende zaken en het 

uitwisselen svz vereniging en de fractie. 

5. Ledenbinding: het bestuur is voornemens in 

2015 een ledenactiviteit te organiseren. Een 

activiteit waar ontspanning en binding / 

versterking van de onderlinge contacten 

centraal staat. 

6. Statenverkiezingen:  PvdA Midden-Drenthe 

neemt deel aan de campagne. We schenken 

aandacht  aan waardevolle initiatieven binnen 

onze gemeente en aan sluiten bij het 

verkiezingsprogramma van het gewest. 

 

OPROEP!!!!  

Het bestuur  PvdA Midden-Drenthe  maakt voor 

deze activiteiten 2015 graag gebruik van uw kennis 

en inzet.  

 

Edo Staudt, afdelingsvoorzitter 

 

De eerste themabijeenkomst in 2015 staat in 

het teken van: 

Over hoe en wanneer krijgt u nog nader bericht. 

 

Fractievoorzitter 

Benny Muskee 

kijkt terug op een 

bewogen start 

van de nieuwe 

raadsperiode en 

geeft aan wat in 

2015 de 

belangrijkste prioriteiten voor de fractie zijn. 

 

Vooruit kijken naar 2015 kan niet zonder een korte 

terugblik vanuit de fractie op 2014. Toch wel 

gewijzigde politieke verhoudingen in de raad en 

een gewijzigde coalitie. Een mooi coalitieakkoord 

waarin het gedachtengoed van de PvdA Midden-

Drenthe goed is terug te vinden. Zeker als het gaat 

om de ook door ons voorgestane “zachte landing” 

op het terrein van de 3 transities (WMO, 

Participatiewet en Jeugdzorg).  

 En dan plots beschuldigingen richting de Sociale 

Dienst en de media-aandacht daarvoor, het 

onafhankelijk onderzoek en het uiteindelijke 

vertrek van de burgemeester. Ook de komst van in 

eerste instantie maximaal 1400, inmiddels max. 

1000 vluchtelingen naar Oranje. En dan tot slot de 

vaststelling van de kadernota’s en verordeningen 

2015 m.b.t. de 3 transities met een aantal 

aangenomen amendementen en een motie die 

mede door de PvdA zijn ingediend (verruiming 

individuele studietoeslag en inkomenstoeslag, 

jonge mantelzorgers). Zo maar wat zaken die 

hebben gemaakt dat het jaar 2014 voor de fractie 

uitzonderijk en hectisch was.  

Wat zijn voor de fractie belangrijke zaken voor 

2015? Ik noem een paar. Verdergaande (landelijke) 

bezuinigingen en taakstellingen maken dat we 

kritisch moeten zijn op de gemeentelijke uitgaven. 

Hoewel we een financieel gezonde gemeente zijn, 

kan niet structureel een beroep worden gedaan 

reserves. Dit zal moeten leiden tot het maken van 

soms niet gemakkelijke keuzes.  Bij deze keuzes zal 

wat ons betreft voorop moeten staan dat degene 

die zelf niet kan, niet in de kou mag komen te 

staan. Verder is behoud van onze goede sociale 

structuur in de dorpen voor ons belangrijk. We 

willen daarbij zeker ook oog hebben voor nieuwe 

ontwikkelingen en initiatieven vanuit burgers zelf 

en moeten door de gemeente waar mogelijk 

worden ondersteund. En we zullen aandacht 

blijven vragen voor het behoud en het creëren van 

werkgelegenheid, ook in regionaal (onderwijs-

)verband. 

Onze leus was en is dat “Samen” beter werkt.  Ik 

wens ons allen naast uiteraard gezondheid vooral 

veel “Samen” toe. 

Benny Muskee 

 



 

De nieuwjaarswensen van  

wethouder Emko Dolfing. 

 

2015 is voor onze gemeente een belangrijk jaar en 

ik denk dan vooral aan de gevolgen van het feit, 

dat we als gemeente veel nieuwe taken gaan 

uitvoeren. 

Voor mijn portefeuille denk ik dan vooral aan de 

WMO. De voorbereiding daarvoor heeft het 

afgelopen jaar veel tijd en inspanning gekost voor 

alle betrokkenen. Vanaf nu gaat er het dus vooral 

om te laten zien, dat die voorbereiding goed is 

geweest en haar vruchten gaat afwerpen. Met de 

insteek, (afkomstig uit ons verkiezingsprogramma) 

die door de hele gemeenteraad wordt gedragen: 

op termijn gaan we de nieuwe taken uitvoeren met 

het geld, dat we van het Rijk hiervoor krijgen, maar 

de eerste jaren zijn we bereid gemeentelijk geld bij 

te passen. 

Ik vind dat we er naar moeten streven, dat over 

een paar jaar gezegd wordt: daar in die gemeente 

Midden-Drenthe hebben ze de WMO op een 

goeie manier geregeld samen met onze inwoners 

en de zorginstellingen. 

Daarnaast zijn er nog van tal van zaken, die ik als 

wethouder ook graag op mijn wensenlijstje zou 

willen zetten. 

Wat zou het toch mooi zijn, dat die 5 jonge stellen 

in Hijken inderdaad die 5 starterswoningen (met 

wat creativiteit van de gemeente) voor elkaar 

krijgen in hun eigen dorp. 

En we moeten toch kans zien om na de aanpassing 

van de Brandenweg een gedragen oplossing te 

vinden voor de herinrichting van het Oosteinde, 

het Westeinde en het Van Weezelplein in 

Westerbork. 

In Bovensmilde ligt een grote uitdaging hoe we 

verder moeten omgaan met de openbare 

gebouwen daar en tegelijkertijd een oplossing 

vinden voor de verschillende ideeën in de Molukse 

Wijk. 

Hier en daar is er vast nog wat te doen aan 

sportvoorzieningen: ik denk bijv. aan Witteveen en 

we moeten denk ik extra alert zijn op onze 

dorpshuizen: ik hoor hier een daar de eerste 

zorgjes over de exploitatie. 

En ik hoop echt dat we in de eerste helft van 2015 

besluitvorming en financiering rondom de 

geluidswal in Spier rond krijgen. 

Ik kan nog meer benoemen, maar waar het denk ik 

om gaat, om met elkaar door te gaan met al deze 

plannen: plannen waar onze inwoners bij gebaat 

zijn en we moeten ons blijven realiseren, dat we 

het daar voor doen. 

Emko Dolfing,  wethouder. 

 

 

 

Evenals voorgaande jaren doet onze afdeling weer 

mee met de Valentijn actie. 

Dus wilt u iemand verrassen met een mooie roos 

op Valentijnsdag dan gaan wij dat voor u 

verzorgen. 

Via een formulier op onze website 

www.middendrenthe.pvda.nl kunt u zich daarvoor 

(binnenkort) aanmelden tot 

uiterlijk 6 februari 2015. 

 

 

 

Valentijn actie 2015 



 

Roelie Goettsch – PvdA statenlid  

(nr. 2 op de kandidatenlijst)  

over het belang van de Provinciale Staten – 

verkiezingen (ook) voor de inwoners van Midden-

Drenthe. 

 

2015 wordt een spannend jaar voor de politiek en 

in het bijzonder voor onze partij. De grote 

veranderingen in het domein van werken, zorg en 

welzijn en de jeugdzorg zijn in januari van start 

gegaan. Gaat het werken zoals we graag willen? 

Dichtbij de bewoners en met aandacht voor de 

individuele vragen?  Ik ben positief maar we 

moeten het met elkaar gaan doen. 

 

De verkiezingen voor Provinciale Staten en 

Waterschappen in maart worden vooral een 

landelijke peiling voor de huidige regering. En dat 

is jammer. De aandacht voor de resultaten die de 

PvdA in de provincie Drenthe heeft behaald zal 

maar beperkt zijn. En dat terwijl de coalitie PvdA-

VVD in Drenthe het collegeprogramma met goede 

resultaten heeft uitgevoerd. Zonder geruzie en 

bijna altijd met brede steun van de andere partijen 

in de Drentse Staten. Den Haag kan er een puntje 

aan zuigen. 

 

We laten ons dan ook niet uit het veld slaan. We 

gaan de verkiezingen in met drie hoofdthema’s: 

Werk voor iedereen, een vitale samenleving met 

voldoende voorzieningen ook op het platteland, 

en met ambities voor duurzame energiewinning   

(de windmolens voorbij). 

 

Ik ben heel blij dat ik het vertrouwen heb gekregen 

voor een tweede plaats op de kandidatenlijst. En ik 

weet mij omringd door uitstekende Midden-

Drentse kandidaten: Roel Seele, Rieja Raven, Jan 

Beugel en Mary Looman.  

Ik ben ervan overtuigd dat het belang van een 

krachtig provinciaal bestuur groot is. Juist in tijden 

waarin we fundamenteel andere verhoudingen 

ontwikkelen tussen overheid en burgers. En er ook 

meer van de burgers zelf gevraagd wordt.  De PvdA 

is de partij die altijd aandacht heeft voor de 

mensen waarbij het niet vanzelf gaat. Die mensen 

willen we ondersteuning geven om mee te kunnen 

(blijven) doen. Dat is voor mij de belangrijkste 

drijfveer om volop  campagne te voeren en te 

zorgen dat de PvdA sterk uit deze verkiezingen 

komt en de grootste blijft in Drenthe.   

 

Roelie Goettsch 

 

Over ledenbinding gesproken! 

Bijeenkomst voor oudere (65+) PvdA leden in 

Drenthe op maandagmiddag 13 april 2015 om 

14.00 uur in dorpshuis de Weidehoek in Wijster 

Sprekers zijn gedeputeerde Rein Munniksma en 

oud-wethouder Wim Zwaan. 

Na een tweetal succesvolle bijeenkomsten in 2014  

organiseert de Werkgroep Ouderenbeleid Drenthe 

ook in 2015 weer gezellige en informatieve 

middagen voor onze 65+ leden.                         

Vooraf aanmelden is niet noodzakelijk. Gewoon 

gaan! Partners mogen ook meekomen. 

Nieuwjaarsbijeenkomst PvdA Drenthe met 

Diederik Samsom 

Woensdag 28 januari 2015 van 19.30 - 21.30 uur. 
Plaats: Hotel Talens, Sallandsestraat 51, 

Coevorden 
Deze nieuwjaarsbijeenkomst zal in het teken staan 

van de komende Statenverkiezingen en we 

presenteren onze lijsttrekker Ard van der Tuuk. 
Daarnaast zal onze partijleider Diederik Samsom 

een nieuwjaarstoespraak houden. 
De muzikale omlijsting zal verzorgd worden door 

de dames van ‘De Groeten’. 
U bent van harte welkom. 

 


